
Protokoll vid styrelsemöte 8  20211207

Närvarande: Anita Afzelius-Alm, Lars Andersson, Jan-Olof Gunnarsson, Erik 
Sånnek och Aina Andersén. 

Bilagor: Ekonomi (1). Finns i originalprotokollet.

§1 Inledning
Ordföranden Anita Afzelius-Alm öppnade mötet, hälsade alla välkomna.

§2 Godkännande av ärendelista
Styrelsen godkände förslaget till ärendelista. 

§3 Föregående mötes protokoll
 Föregående mötesprotokoll gicks igenom, godkändes och lades till handlingarna. 

§4 Medlemsfrågor
Medlemsantalet är nu 455. Jan-Olof kollar upp vilka funktionärsuppdrag som skall 
finnas i MiriaM för att Förbundet enkelt skall nå rätt funktionär.

§5 KPR
Anita informerade från KPR:s möte och mötet i KS utifrån Elisabets rapporter.
Fixartjänsten som gäller hjälp med byte av lampor gardiner m.m. är klar att starta
KS presidium kommer till KPRs möte 14 februari 2022.
Man tog upp hur man ska använda ordet Brukare
IT fixaren bör vara mobil
Inget nytt angående äldreomsorgsplanen, där KPR skall ges tillfälle att ha synpunkter 
under remisstiden.

§6 Övriga rapporter 
Aina informerade från en kurs om rekrytering.

    Hon visade ett intressant infoblad i (längsvikt) A4, som Kamraterna i Örebro 
hade gjort, att skicka ut till nya pensionärer för att informera om vår 
verksamhet. Tas upp igen vid nästa möte.

    De pratade om ”vad är du mest stolt över i föreningen?”,
vi har en ganska stor bredd i vårt program
Aina har varit på en valberedningskurs som var mycket bra,valberedningen bör göra 
flera besök på styrelsemötena
Förmånen Smart Senior kan man kanske också ha med i ett infoblad.
Erik har varit på kassörskurs, där han fått många nygamla punkter att iaktta.
Anita har varit på ordförandekurs,där pratade Länsförsäkringar bland annat om vikten 
av att ha en hemförsäkring. Länsförsäkringar Skaraborg är samarbetspartner med 
SPFföreningarna i Skaraborg. Det informerades också om ett förslag till organiserat 
samarbete mellan kommuner och region angående digitala hjälpmedel.
Anita har varit på en kurs om att informera och informeras. Information om möjligheter 



med Kalenderblocket på Hemsidan och vikten av att ha goda relationer till de lokala 
tidningarna.
Aina och Jan-Olof har varit på Hälsoteknikcentrum i Skövde där de fick se mycket 
intressanta tekniska lösningar på hjälpmedel för att kunna bo kvar i sin hemmiljö trots 
olika former av handikapp. Här får undersköterskor och annan hemtjänstpersonal 
utbildning i att sköta dessa hjälpmedel.
Kommentarer från boken om ideella föreningar som Erik och Eva fick, tas upp vid 
nästa styrelsemöte. 
Information från ordförande angående planer på att ta kontakt med SKLT med 
anledning av Västtrafiks planer på att dra in stadsbussen.
Elisabet och Aina är med i en grupp för organisation av Seniormässan, man vill utöka 
ansökan om bidrag från Sparbanksstiftelsen Skaraborg. Osäkert angående lokal men 
eventuellt kan Stadshotellet bli aktuellt.

§7 Ekonomi
Erik redovisade ekonomirapporten som läggs till handlingarna.
Inga synpunkter (se bilaga 1).
Erik informerade att Sparbanken höjer vår tjänst hos dem till 2040 kronor per år.

§8 Program/aktuellt läge
Den 8 december har vi månadsmöte med Lucia från Scenskolan. Till detta möte krävs 
vaccinationsintyg enligt rekommendation från Förbundet.
Nästa möte den19 januari 2022 kommer David Carbe och underhåller med sång och 
musik.
Till vårens politikerutfrågning skall vi ha en coordinator, några förslag är (Svante 
Kilander, Per Gustavsson eller Elisabet Stålarm)
Några frågor att ta upp: Vårdcentralen, Bussen, Bankens pengahantering och 
Boendefrågor.
Anita skall ta kontakt med Svante i första hand.

  
§9 Webbsidan och facebooksidan/lämpliga uppdateringar
Vår hemsida bör uppdateras. Vi fördelar arbetet enligt nedan.
Flik

    Start tar Erik
    Om föreningar tar Aina
    Bli medlem tar Jan-Olof
    Förmåner tar Lars
    Referat/Aktiviteter tar Anita
    Program tar Elisabet
    Handlingar tar Eva
    Nyheter tar Erik
    Kurser tar Aina



 Vi går igenom detta utifrån aktualitet och relevans vid nästa styrelsemöte. När vi har 
en klar bild av vad vi vill ändra på tar vi kontakt med Sune och Yngve för ett möte. 

           
§10 Aktuella inbjudningar/konferenser
Inget nytt

§11 Policyfrågor
 Hedersbetygelser vid dödsfall.

Styrelsen beslutar att kondoleanser vid någons bortgång endast görs till aktiva 
styrelsemedlemmar.

§12 Idéer fortsatt att diskutera
Inget nytt

§13 Övrigt
Det har kommit in ett önskemål om att höja ersättningen till bilföraren med 5 kronor per mil 
och medresenär till totalt 10 kronor per mil och medresenär. Beslut om detta skall fattas på 
årsmötet. Skyltskåpet som vi ville få tillgång till vill ägaren själv nu nyttja.

§14 Nästa styrelsemöte
Nästa styrelsemöte hålls den 11 januari 2022 kl: 09:00 på Sockerbagaren.
Nästkommande möten är 8/2 och 8/3 2022

§15 Nästa månadsmöte
Nästa månadsmöte är den 8 december kl: 14:00 i Missionskyrkan. Därefter 19/1 
samt16/2 2022(Årsmöte)

§16 Avslutning
Ordföranden tackade för ett trevlig möte.   

Justeras

Anita Afzelius-Alm                                         Lars Andersson
Ordförande                                                    Sekreterare


